
Årsrapport Havnekomiteen. 

 

Vi startet året med utsett etter vinter opplag, og det gikk helt knirkefritt. Havnekomiteen 
stilte opp og styrte utsettet på en eksemplarisk måte. 

Vi har hatt en stor jobb på bryggeområdet, da dette trengte oppgradering. Vi har fått gravd 
opp og fylt i ny masse på kaien forbi mastehuset. Under igangsettelse av dette arbeidet 
oppdaget vi at hele bryggen på sørsiden (utover forbi rødbua) var på vei ut, så der ble det det 
også en stor jobb. Dette måtte bare gjøres umiddelbart, så entreprenøren som allerede var i 
arbeid hos oss tok denne jobben også. Det ble gravd opp og støpt fundamenter, slik at vi 
kunne trekke bryggen på plass og forankre den i fundamentene som var støpt. Når arbeidet 
i grunnen var ferdigstilt, ble hele plassen planert og asfaltert. Det ble da også lagt asfalt 
inne i mastehuset, slik at vi nå har fått ett flott og lettstelt anlegg. Det er også planert og 
lagt asfaltmasse på store deler av opplagsplassen. 

 

På sensommeren hadde vi en stor dugnad på anlegget, der all vegetasjon langs skråningen 
mot veien ble fjernet og kjørt bort. Dette var en dugnad der de aller fleste møtte opp og 
deltok, så takk for innsatsen.  

 

Videre har vi i år kjøpt nytt trekk til travelliften fra Gran seil, da det gamle hadde gjort 
jobben sin og var klart for utskiftning. 

 

I vinter har vi kjøpt inn ledlys lenker og lyssatt det meste av opplagsplassen. Dette er gjort 
med tanke på sikkerhet og forebygging av innbrudd og hærverk i båtene på land.  

 

Opptaket ble bestemt fremskynde med 1 uke, og ble gjennomført løpende hele uken, slik at 
alle var oppe før høstferien. 

 

 

 

Thorbjørn Thorstensen 

Havnesjef 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


